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Noteringar	från	evenemangsmöte	3	maj	2019	
Deltagare:		
Hemavans	fjällstation,	Mojo	och	Robert	
Johan	af	Ekenstam	
Hemavans	Fjällcenter,	Anton	
Persson	o	co,	Anders	
Trolltunet,	Malin	
Tärnaby	Fjällhotell,	Birgitta		
Hemavan	Alpint,	Pontus		
Naturrum,	Andreas	
Visit	Hemavan	Tärnaby,	Sofi	

Agenda	
Överblick	
Kalendarium	gicks	igenom,	kompletterades	och	diskuterades.	
	
Nya	tankar	och	spår	
Höstlov	–	mötet	tyckte	alla	att	det	är	prioriterat	att	sätta	samman	ett	veckoprogram	för	de	båda	
höstlovsveckorna	(	v41	och	44).	Visit	sammanställer	–	deadline	midsommar	(?!?)	
• Önskemål	om	färdig	pulkabacke	även	om	pisterna	ej	är	redo	att	öppna	till	v.44	kom	upp,	Pontus	menar	

att	backen	då	är	en	arbetsplats	med	fullt	fokus	på	snöläggning	vilket	gör	det	svårt	ur	säkerhetssynpunkt.	
• Kreativa	aktiviteter	som	inte	är	beroende	av	snö	eller	ej,	samarbete	med	ex.	jägarförbundet	med	skytte	

och/	eller	snarningskurs.				
• Aktiviteter	som	riktar	sig	även	till	vuxna	–	inte	bara	de	minsta	barnen,	är	viktigt.	
• Ex	från	andra	destinationer	skickas	ut	som	inspiration	gm	veckobrevet.	

https://www.vemdalen.se/hostlovsprogram/	
https://aresweden.com/hostlov-i-are/ 
https://www.funasfjallen.se/vinter/hostlov-i-funasfjallen/	

	
	Ide´	från	Birgitta	-	långsiktigt	arbete	för	att	flytta	fram	höstlovet	till	vecka	45	för	att	gynna	våra	förutsättningar	
att	erbjuda	aktiviteter	på	snö	och	på	så	sätt	öka	bokning/	intjäning.		
Mötet	var	eniga	om	att	det	på	sikt	kan	vara	klokt.	Frågan	hålls	levande	gm.	Anders	P	tar	med	frågan	i	politiska	
sammanhang	i	Storuman	kommun.	Sofi	och	Anders	undersöker	hur	vi	kan	ta	det	vidare	upp	till	region	10.	
	
Kombinera	evenemang		
–	ex.	Stormkocken/	Hemavan	Fjällgourmet,	Birgitta	och	Pontus	talas	vid.	
	
Januari	har	prispressat	boende	–	mer	aktiviteter	behövs	för	att	skapa	intresse.	Kallt	och	mörkt	vs	januariljus	
och	bra	snö	–	vad	kan	vi	göra	för	att	locka	fler?			
Maj	–	förläng	säsongen.	Nyttja	att	vi	har	en	gondollift,	det	är	ljust	och	varmt.	Går	det	att	sälja	in	en	
fjällupplevelse	som	sticker	ut	när	andra	områden	stänger?	
HAAB	driver	inte	frågan	utan	fokuserar	på	säsongen	–	ide´n	kan	leva	vidare	om	drivkraft	finns.	
Sommar/	höst–	stort	utrymme	för	nya	evenemang	och	aktiviteter.		
Mojo	informerade	om	Hemavanmötet	som	för	första	ggn	genomförs	i	augusti	2019	vilket	skapat	stort	intresse,	
troligen	flera	hundra	besökare.	Oklart	om	det	kan	bli	ett	återkommande	event.	
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Från	hösten	2019	och	ett	år	framåt	blir	Storuman	årets	kulturkommun	vilket	kommer	att	generera	olika	
kultureverenemang,	bla	berättarhelg	20-22/9.	
	
Utveckla	konceptet	sommartoppar/	närleder	till	att	bli	ännu	mer	inkluderande.	Ex.iordningsställ	korta	
turförslag	även	om	det	ej	inkluderar	en	topp	,	fler	turer	för	de	som	ej	kan	gå/	orkar	gå	så	långt,	locka	med	
Lenny	lämmel,	instagramtävlingar,	motivera	fler	att	göra	sommartoppar	och	sen	köpa	märket.	
	
”TA	MER	BETALT	–	make	it	exclusive!”	-	Ibland	kan	det	vara	mer	lyckosamt	att	ta	mer	än	mindre	betalt!	
	
Vad	kan	vi	göra	annorlunda	för	att	bli	bättre?	

• Prata	med	varandra	–	det	skapar	nya	samarbeten	och	ger	inspiration.		
• Tänk	ur	ett	gästperspektiv.	
• Utvärdera.	Ge	och	ta	emot	konstruktiv	feedback.	
• Nyttja	våra	personliga	och	affärsnätverk	och	kontakter	bättre!	

	
UPPLEV	MER	programmet	
Bra	och	efterfrågat.	Vi	bör	utveckla	det	vidare	genom	att	erbjuda	våra	besökare	möjlighet	att	boka	på	under	en	
längre	period	än	tidigare	(redan	från	dec	enligt	förslag	på	mötet).		
	
Ska	vi	locka	besökare	behöver	det	hända	mer	under	en	längre	period.	Mötet	var	alla	eniga	om	att	det	här	är	
väldigt	viktigt.	Fundera	och	tänk	till	vad	ni	kan	bidra	med	i	detta	–	vi	återkommer	till	frågan.	
	
INFO	

• Mojo	berättar	att	Fjällfinakåtan	är	restaurerad.	Toan	är	och	förblir	låst	på	obestämd	tid.	
• Pontus	berättade	mer	om	Hemavan	Fjällgourmet.	
• Birgitta	berätta	kort	om	att	de	planerar	ett	skidevent	i	mars	2020	–	de	håller	på	sätta	konceptet,	mer	

info	kommer.	
• Hemavan	Tärnaby	har	fått	en	förfrågan	från	en	MMA	arrangör	som	önskar	ha	Hemavan	(sky	peak	

arena)	som	bas.	Några	företagare	är	kontaktade	sen	tidigare	och	Visit	har	kontaktuppgifter	till	
initiativtagaren.	Intresserade	av	att	veta	mer	–	kontakta	Sofi	får	ni	mer	info.	

• Visit	Hemavan	Tärnaby	har	för	avsikt	att	sammanställa	information	kopplat	till	vad	som	behövs	vid	
arrangerande	av	olika	evenemang	för	att	kunna	fungera	som	ett	stöttande	nav	vid	förfrågningar	från	
både	interna	och	externa	arrangörer.	

	
	
	
Sammanställt	av	Sofi	–	hör	gärna	av	er	till	mig	om	ni	vill	prata	mer	eller	om	något	annat	som	bör	kompletteras.		
	
Sofi.marberg@hemavantarnaby.se	
070-310	24	07	


